
 

      
departement Interne Organisatie 
Griffie

Verslag van de vergadering 

kenmerk Griffie/2c/hvl 
betreft 2de commissie 

De Voorzitter van de 2de commissie, mevrouw Hilde De Sutter, opent de 
vergadering. 
 
Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 10 februari 
2021 
Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

2. Audit Vlaanderen – resultaten opvolging aanbevelingen en 
rapportering organisatiebeheersing 2020 
De Voorzitter van de Provincieraad geeft kennis 
 
Geen vragen. 
 

3. Provinciegriffier – vervanging 
Vaststelling vervangingsregeling bij afwezigheid/verhindering 
provinciegriffier 
 
Geen vragen. 
 

4. Interne organisatie – Klachtenbehandeling 
Rapportering Provinciegriffier over 2020 
Kennisneming 
 
Toelichting door Martine Haegens. 
Afrondend stelt de adviseur dat: 
- de klachtenbehandeling onderdeel vormt van interne 
organisatiebeheersing 
 - op dit ogenblik, cf. het reglement, de rapportering over de 
klachtenbehandeling nog afzonderlijk wordt voorgelegd aan de 
Provincieraad, in maart, wijl de gegevens ook, zij het onder een 
andere vorm, mee worden opgenomen in de globale rapportering 
“Interne organisatiebeheersing” die voorgelegd wordt aan de 
Provincieraad van juni 
- eenheid van rapportering over interne organisatiebeheersing 
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aangewezen is 
- integratie in de globale rapportering nochtans een wijziging van 
het reglement “Klachtencoördinatie” vergt 
- bedoeling zou zijn deze reglementswijziging voor te leggen aan 
de Provincieraad van april. 
De eerste gedeputeerde steunt dit voorstel. 
 
Er zijn verder geen vragen of opmerkingen. 
  

5. Financiën – Meerjarenplan 2020 – 2025 
Goedkeuring aanpassing subsidielijst 
 
Vraag: 
 
Hilde Bruggeman: In het kader van het project Eurocyclo rekent de 
Provincie West-Vlaanderen een deel van de rapportagekosten 
aan. Over welk project gaat dit juist?  
 
Gedeputeerde Riet Gillis: West-Vlaanderen is de trekker van dit 
project met vijf provincies en rekent daarom deels 
rapportagekosten aan.  
 
Gedeputeerde Kurt Moens: Het gaat om een project rond 
fietstoerisme 
 
Frank De Neve vult aan (in chat): het gaat om investeringen in 
fietsinfrastructuur t.b.v. de Eurovélo routes. voor de Provincie 
Oost-Vlaanderen: op oude spoorwegbedding OL87 Ronse. 
 

6. Financiën 
Rapportering financieel beheerder over 2020 
Kennisneming 
 
Toelichting aan de hand van een presentatie door financieel 
beheerder Stefaan Desmet 
 
Vragen 
 
Koen Roman:  
- Is het gebruik van het logo van gerechtsdeurwaarders voor 
brieven aan wanbetalers geen oneigenlijk gebruik?  
- Kan die procedure nog eens uitgelegd worden en is de procedure 
uitgeschreven?  
 
Stefaan Desmet: de Provincie gebruikt het logo niet op de brieven 
die zij stuurt in het kader van de invorderingsprocedure, nl. de 
factuur, de maning en aangetekende maning. Maar daarna gaat 
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het dossier naar het deurwaarderskantoor. Het deurwaarders-
kantoor stuurt dan de brieven met zijn logo, niet de Provincie. Er 
wordt geen extra kost op de niet betaalde factuur aangerekend. 
Maar een brief van de deurwaarder heeft wel een positieve impact 
op de betalingsbereidheid van wanbetalers. Het deurwaarders-
kantoor stort ofwel het betaalde bedrag door aan de Provincie of 
geeft informatie over insolvabiliteit wanbetaler door ofwel de 
informatie om de dwanginvorderingsprocedure via de 
gerechtsdeurwaarder te starten (wel met wettelijk vastgelegde 
kosten).  
Deze hele procedure is uitgeschreven en wordt vooral toegepast  
voor onbetaalde schoolfacturen. Andere vorderingen zoals 
subsidies kunnen niet via deze procedure verlopen. 
 
Bart Blommaert:  
- Wie betaalt de deurwaarder in deze procedure? Rekenen zij geen 
administratieve kosten aan voor brief/doorbetaling? 
- Hoe gaat de Provincie om met hardleerse mensen die na het 
doorlopen van de gehele invorderingsprocedure toch hun 
schoolfacturen niet betalen? 
- Hoe worden de minderontvangsten in het avondonderwijs 
verklaard? Aangezien volgens vroeger doorgegeven informatie de 
inschrijvingen betaald waren en er geen sprake was van een 
terugbetalingsbeleid. 
- Heeft men nog geen zicht op de stand van zaken wat betreft de 
invorderingen, nu de invorderingstermijn van twee naar vier 
maanden is gegaan? 
 
Stefaan Desmet: 
- In verband met de kosten zijn er afspraken. 
- Bij de schoolfacturen geldt een verkorte verjaringstermijn van 1 
jaar en dat geeft problemen voor tijdige invordering. Vaak gaat het 
om kleinere bedragen waarvoor een dwanginvordering een te 
kostelijke procedure is. Het gaat ook vaak om sociaal zwakkere 
mensen. Vandaar de lagere graad van realisatiecijfers tegenover 
andere soorten invorderingen. Er wordt wel een nota deputatie 
voorbereid om bepaalde wanbetalers in het CVO uit te kunnen 
sluiten van provinciale dienstverlening (o.b.v. een geval van cursist 
die inschrijving kookcursus wel betaalde, maar niet de gebruikte 
ingrediënten). 
- Bij het volwassenenonderwijs zijn er wel degelijk terugbetalingen 
gebeurd als de cursussen niet konden doorgaan. Er is ook een 
gewijzigde financiering doordat de inschrijvingsgelden aan 
Vlaanderen worden doorgestort en Vlaanderen de Provincie 
daarvoor subsidieert. Maar dit blijkt minder inkomsten voor de 
Provincie te genereren.  
Aanvulling door gedeputeerde Kurt Moens: er zijn in september 
ook minder inschrijvingen geweest bij praktijkcursussen en 
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taalrichtingen omwille van het afstandsonderwijs i.v.m. corona. 
- De invorderingstermijn voor APB is van twee naar vier maanden 
gegaan en voor niet-fiscale vorderingen (zoals schoolfacturen) van  
30 naar 60 dagen. Voor beide categorieën liggen de 
inningspercentages op de zelfde grootorde als het jaar voordien. 

7. Erediensten 
Islamitische Gemeenschap Hicret Camii te Sint-Niklaas 
Akteneming van het budget 2021 en van het verslag lokale 
betrokkenheid 
 
Geen vragen 
 
 

8. Hogeschool Gent – vertegenwoordiging 
Aanduiding van 2 vertegenwoordigers in de bestuurlijke geleding 
van de Raad van Toezicht 
 
Geen vragen. 
 

9. Scholen – Logistiek  
Onderhoud van installaties en machines voor de periode 2021 – 
2023 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 
 
Geen vragen. 
 

10. Patrimonium – Archiefgebouw te Gent 
Vaststelling van de wijze van verkoop: verkoop uit de hand bij 
opbod tegen een minimale prijs zoals vastgesteld in het 
schattingsverslag, begeleid door de Afdeling Vastgoedtransacties 
van de Vlaamse overheid 
 
Korte toelichting door gedeputeerde Leentje Grillaert: de verkoop 
heeft te maken met de voorziene verhuis van het archief naar de 
nieuwe site van de Leopoldskazerne. Het gebouw is ook niet meer 
dienstig voor andere functies. 
 
Geen vragen. 
 

11. Patrimonium – Conciërgewoning Campus Roze te Eeklo 
Machtiging tot openbare verkoop o.l.v. een notaris via Biddit tegen 
minimaal de prijs van het schattingsverslag 
 
Korte toelichting door gedeputeerde Leentje Grillaert: ook dit 
gebouw is niet meer dienstig voor onze werking. 
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Vragen 
 
Bart Blommaert: 
- Waarom wordt er gekozen voor procedure via Biddit en niet via 
vastgoedmakelaars? 
- Waarom worden de kosten van de publicatie gedragen door de 
Provincie? Vastgoedmakelaars dragen die kosten wel zelf. 
 
Gedeputeerde Leentje Grillaert:  
- Er wordt voor Biddit gekozen omdat dit platform administratief 
gemakkelijk is in gebruik en transparant werkt voor ‘kleinere’ 
vastgoedoperaties. We zijn ook tevreden over Biddit in voorgaande 
verkopen. Voor grote vastgoedtransacties zoals verkoop PAC Zuid 
wordt wel via vastgoedmakelaars gewerkt.  
- De publicatiekosten zijn minimaal vergeleken met andere kosten.  
 
Repliek Bart Blommaert: ik kom hier op terug tijdens de 
Provincieraad.  

12. Welzijn, Milieu en Duurzaamheid (WMD)  
Jaarlijkse acteplannen 
Goedkeuring van het Jaaractieplan 2021 
 
Geen vragen. 
 

13. Erfgoed – reglementering 
Vaststelling van het Reglement betreffende het behoud van de 
maalvaardigheid van historische molens en opheffing van het 
Reglement van 16 oktober 1996 m.b.t. de toekenning van een 
molendraaipremie aan onbezoldigde molenaars ter bevordering 
van het onderhoud en de maalvaardigheid, inwerkingtreding daags 
na vaststelling 
 
Geen vragen. 
 

14. Gemeentelijke Administratieve Sancties 
Rapportering over de werking 2020 
Kennisneming 
 
Vragen 
 
Koen Roman: volgens het rapport was er sinds april 2020 geen 
bemiddelaar voor de regio Oudenaarde 
- Is er voor de regio Oudenaarde ondertussen opnieuw een 
bemiddelaar aangesteld? En wie stelt die aan? 
- Welke impact heeft dit gehad op het aantal bemiddelingsdossiers 
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in het geheel? 
 
Sandra Pattyn:  
- Na lange aanstellingsprocedure is er voor de regio Oudenaarde 
een nieuwe bemiddelaar aangesteld die in maart of april zou 
starten. De aanstelling gebeurt niet door de Provincie, maar door 
de FOD Maatschappelijke Integratie  
- Omdat ook de bemiddelaar van de regio Dendermonde gestopt 
was, zijn heel wat bemiddelingsdossiers met minderjarigen niet 
opgestart kunnen worden. De bemiddelaar van de regio Gent kon 
geen dossiers bijnemen. De werking in de regio’s Oudenaarde en 
Dendermonde kan eerstdaags heropgestart worden.  
Het aanbod tot bemiddeling is verplicht bij minderjarigen, maar hier 
moet niet op ingegaan worden. Vele ouders verkiezen gewoon de 
boete te betalen voor hun minderjarige kinderen. 
 

15. Varia 
Rondvraag door de Voorzitter: er zijn geen variapunten. 
 
 
 
De Voorzitter sluit de vergadering. 

Gent, 18 maart 2021

Hans Van Lierde    Hilde De Sutter 
de ambtenaar-verslaggever   de voorzitter 


